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I N T E R P E L A C J A 

dot. ustawienia ławek oraz zagospodarowania terenu przy SP7 i Parku Nauki Torus 

 

 Odpowiadając na prośby Mieszkańców, zwłaszcza osiedla Zachód, ale i sąsiednich, 

przedstawiam problem dot. terenu w okolicy Szkoły Podstawowej nr 7. Brakuje tam ławek 

dla spacerowiczów, którymi w dużej mierze są osoby starsze, jak i warto pochylić się  

nad uporządkowaniem i zagospodarowaniem skwerku, jaki powstał po budowie ulicy 

Granicznej i dojazdu do Parku Nauki Torus, gdzie wyznaczono dodatkowe miejsca 

parkingowe dla szkoły, by ograniczyć tam problemy z parkowaniem, na co niejednokrotnie 

zwracałam uwagę. Jest to ładny teren zielony, ale zniszczony po trwającej tam budowie  

i szpeci otoczenie. Mógłby służyć Mieszkańcom jako miejsce wypoczynku, takich terenów 

jest tam niewiele, a warto dbać i zachować każdy skrawek zieleni. 

 Innym istotnym problemem, na jaki Mieszkańcy zwracają uwagę, jest brak 

jakichkolwiek ławek przy szkole, na łączniku do Parku Nauki Torus oraz ciągu pieszo-

rowerowym między ulicą S.Czarnieckiego i M.M.Kolbego, a na terenie przy Parku Nauki 

Torus - ławek z oparciem (leżaki to nie to dla seniorów). Mieszka i spaceruje tam sporo 

osób starszych, którzy nie mają gdzie przysiąść, a tym bardziej w wygodnej pozycji, którą 

umożliwia ławka z oparciem. 

 Prośba zatem o pochylenie się nad tymi kwestiami - ustawieniem ławek, w tym  

z oparciem, w okolicy SP7 i przy Parku Nauki Torus, jak i zagospodarowaniem skwerku  

w sąsiedztwie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, który może służyć także 

oczekującym na autobus uczniom, nauczycielom i pracownikom sąsiednich placówek 

oświatowych. Można to zrobić niewielkim kosztem i własnymi nakładami pracy PUK, 

porządkując, wyrównując ww. skwer, stawiając w zacienionych miejscach parę ławek, 

sadząc niską roślinność ozdobną, bądź ewentualnie kilka większych drzew. 
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